

THE HONG KONG FOOTBALL ASSOCIATION LIMITED
香 港 足 球 總 會 有 限 公 司

Circular No.: 063/21 - VY

To: All Member Clubs
Cc: All Directors, HKFA Staff & Concerned
From: General Secretary
Re: Application for Entry into 2021-22 Hong Kong Premier League
Date: 18 May 2021

Dear Sir/Madam,

I am writing to draw your early attention to the above captioned subject matter. In short, a club intending to enter a team into the 2021-22 Hong Kong Premier League will now, according to Art. C.5 of the Competition Regulations of the 2020-21 Hong Kong Premier League, be required to submit to the Secretariat the entry form (Form F) and to pay the appropriate competition fee by **31 May 2021** the latest. Failure to do so will be regarded as having no interest in entering a team into the competition in the 2021-22 Season.

Art. C.9 of the Competition Regulations of the 2020-21 Hong Kong Premier League also provides that "*A Participating Club should submit a competition fee, with the amount in force shall be determined and published by HKFA from time to time.*" Subject to the final approval of the Board, the proposed competition fee in force for the 2021-22 Season is HK\$50,000 (SAY HONG KONG DOLLARS FIFTY THOUSAND ONLY).

To facilitate your appropriate actions, we enclose herewith the hardcopy of the Form F for entry into 2021-22 Hong Kong Premier League. As usual, we shall also make available the form for downloading through the Association's official website (www.hkfa.com).

Meanwhile, thank you for your kind attention and please do feel free to contact the Secretariat if you have any query.

Yours faithfully,



Vincent Yuen
General Secretary

Encl.: Form F for 2021-22 Season

THE HONG KONG FOOTBALL ASSOCIATION LIMITED

香 港 足 球 總 會 有 限 公 司

通告編號：063/21 - VY

致： 各參加 2020-21 香港超級聯賽之球會
副本送交： 各董事、足總職員及有關人仕
發文人： 總幹事
事由： 2021-22 香港超級聯賽參賽報名
日期： 2021 年 5 月 18 日

敬啟者：

此通告旨在提示各有關會員留意上事宜。簡單而言，凡欲繼續派隊參加 2021-22 香港超級聯賽之現有參賽球會，必須於 2021 年 5 月 31 日或之前將填妥之聯賽參賽表格(格式表'F')，連同應繳交之參賽費用，一併交回香港足球總會秘書處。

請 貴會注意《二零二零/二一年度香港超級聯賽賽事章則》第 C.5 條有以下詳細規定：

第 C.5 條

“ 參賽球會必須在參賽表格內清晰列明球會註冊地址、電話號碼、傳真號碼、電郵地址、球會職員姓名(如會長、主席、秘書)及球隊球衣顏色。填妥的參賽表格必須於賽事展開前的五月三十一日之前提交。”

第 C.9 條亦規定“ 參賽球會必須提交由香港足球總會制訂及公佈的參賽費。”待董事會最後通過，現時所定之二零二一/二二年球季的參賽費為港幣 50,000 (伍萬元正)。

現隨函附上格式表'F'(適用於報名參加 2021-22 香港超級聯賽)。此格式表亦可於香港足球總會網站下載 (網址：www.hkfa.com)。

敬謝垂注! 如有任何疑問，請隨時與秘書處聯絡查詢。

總 幹 事



袁 文 川 謹啟

連附件：格式表'F' (適用於 2020-2021 香港超級聯賽)